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Kierownik RGKiT Karolina Jaczewska odpowiedziała, że są to  miejscowości wszystkie w 
których znajdują się lampy sodowe. Program zakłada wymianę tylko i wyłącznie lamp 
sodowych. Nie umożliwia nam wymianę ledów na LED tylko i wyłącznie tam gdzie są lampy 
sodowe wymieniamy je na lampę LED z efektywnością co najmniej 50%. Wymiana dotyczy 
110 punktów.  
 
Radny Dariusz Krysik powiedział, że była poruszana już sprawa lampy w Lubominie, która 
świeci na drzewo. Czy będzie możliwość aby wydłużyć maszt? 
 
Kierownik RGKiT Karolina Jaczewska poinformowała, że jeżeli jest to lampa sodowa to tak.  
 
Radna Krystyna Błażewicz zapytała na czym będzie polegać modernizacja drogi w 
miejscowości Wolnica? 
 
Wójt Gminy Lubomino Joanna Karpińska – Koźlik wyjaśniła, że jest to umowa podpisana w 
dniu 22 kwietnia bieżącego roku. Wartość dofinansowania  to kwota 70.000,00 zł i tak jak 
każda umowa właśnie tego rodzaju podpisana z urzędem stanowi realizację zasady 50% do 
50%, czyli 70 do 70. Polega ta inwestycja na modernizacji drogi gminnej w Wolnicy. Jest to 
droga wewnętrzna prowadzona do nieruchomości nr 1 w Wolnicy. Tak dla zobrazowania 
jest to ta droga, która jest na przeciwko Środowiskowego Domu Samopomocy. Inwestycja 
przetnie nam ścieżkę rowerową i do granicy lasu zostanie zrealizowana. 
 
Radny Dariusz Krysik odnośnie aktualnego wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
sprzedaży w 2024 roku zwrócił się z pytaniem czy były przeprowadzone już jakieś przetargi? 
 
Wójt Gminy Lubomino Joanna Karpińska – Koźlik odpowiedziała, że tak jak informujemy są 
to aktualne nieruchomości, które są przeznaczone do sprzedaży w tym naszym roku 
bieżącym. Pierwsza nieruchomość to jest nieruchomość położona na ulicy Baranowskiego, 
druga i trzecia to nieruchomości położone na ulicy Kolejowej, czwarta nieruchomość w 
Ełdytach Małych jest to nowo wydzielona działka przy drodze gminnej, piąta nieruchomość 
to też jest nowo wydzielona działka w miejscowości Rogiedle przy boisku szkolnym a 
nieruchomość 
szósta z którą borykamy się wielokrotnie, którą wielokrotnie do tej sprzedaży wystawiamy to 
położona nieruchomość w obrębie Ełdyt Małych i jest to nasz młyn. 
 
 
Więcej pytań nie było w związku z czym Przewodniczący Rady Jarosław Suchecki poddał pod 
głosowanie wniosek Radnego Janusza Giedrysa o 10 minutową przerwę. 
 
 
 
głosowanie nad wnioskiem o 10 minutową przerwę. 
 

Lp. Nazwisko Imię GŁOS 

1 Bieńkowski Fabian ZA 
2 Błażewicz  Krystyna ZA 
3 Ciężka Anna ZA 
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4 Giedrys Janusz ZA 
5 Krysik Dariusz ZA 
6 Michałowska Emilia ZA 
7 Naguszewski Zdzisław ZA 
8 Osowska Beata ZA 
9 Perdian Andrzej ZA 

10 Prypłot Zenon ZA 
11 Rynko Angelika ZA 
12 Stańczyk Zbigniew ZA 
13 Suchecki Jarosław ZA 
14 Wieczorek Adam ZA 
15 Zalewska Grażyna ZA 

 
status ilość 
ZA 15 
PRZECIW 0 
WSTRZYMAŁO SIĘ 0 
wynik Wniosek został przyjęty. 
 
 
Przerwa w obradach (czas: 1:35:25 – 1:47:05) 
 
Ad.10. Wolne wnioski, informacje i oświadczenia oraz interpelacje i zapytania. 
Pełny przebieg pkt 10 odzwierciedla transmisja z obrad (czas: 1:47:05 – 1:57:20) 
 
 
W w/w punkcie złożono następujące wnioski: 
 
Radna Krystyna Błażewicz  w imieniu mieszkańców ulicy Baranowskiego złożyła wniosek                        
o oznakowanie bocznej ulicy Baranowskiego biegnącej do zabudowań mieszkalnych. 
 
Radny Zenon Prypłot wnioskował:  
-  o oznakowanie dróg wewnętrznych o nawierzchni asfaltowej w miejscowości Wilczkowo                 
biegnących przy budynkach mieszkalnych oraz zamontowanie progów zwalniających z uwagi 
na szybko poruszające się samochody; 
- o podjęcie działań zmierzających do naprawy chodnika oraz drogi biegnącej przez 
miejscowość Wilczkowo. Jeżeli chodzi o wizerunek Wilczkowa to ta droga jest priorytet dla 
radnych.  
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wilczkowie Małgorzata Ługowska – Połoniewicz 
wnioskowała o oświetlenia przejściu dla pieszych przy Szkole w Wilczkowie.  
 
Radny Janusz Giedrys wnioskował o ustawienie lustra drogowego bądź wycinkę drzew przy              
wyjeździe z drogi gminnej na drogę powiatową Wolnica – Różyn. Rosnące tam  drzewa                   
ograniczają widoczność kierowcom wyjeżdzającym z drogi gminnej oraz kierowcom                    
poruszającym się droga powiatową.  
 
Radna Beata Osowska wnioskowała: 
-  o naprawę poboczy przy drodze powiatowej biegnącej w kierunku miejscowości Bieniewo              
ponieważ kierowcy uszkadzają samochody; 


